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PRÁVĚ JSOU REALIZOVÁNY 
TYTO PROJEKTY:

1. Rekonstrukce objektu 
č.p.136 na policejní služebnu
Práce na stavbě postupují po-
dle harmonogramu. Stávající 
střecha byla kompletně de-
montována včetně štítových 
stěn. Nyní už je nad objektem 
nový dřevěný krov s ocelovými 
vaznicemi, nadkrokevní izolací 
a novou střešní krytinou. Celý 
objekt byl podříznut diaman-
tovým lanem s vložením izolace 
proti vodě. Ve dvorní části byla 
vystavěna nová garáž a pokra-
čuje se na základech pod pří-

střešek na vozidla. Ve vnitřních 
prostorech jsou provedeny nové 
stropní konstrukce v obou pat-
rech (ocelové Iprofily, trapézové 
plechy, betonová deska). Jsou 
osazovány překlady nad nové 
okenní a dveřní otvory. Probíhá 
také rozvod nových vnitřních in-
stalací. S firmou BLÁHA TRADE 
s.r.o. je v průběhu výstavby veli-
ce dobrá spolupráce. Dokončení 
rekonstrukce celého domu je 
naplánováno do října 2024. 

2. Dokončení rekonstrukce 
mostu ve Valteřicích 
Práce na rekonstrukci mostu 
jsou dokončeny. Stavbu reali-

zovala společnost SaM silnice 
a mosty Česká Lípa a.s. ve vý-
borné kvalitě. Při stavbě bylo 
možné na vzdálenějším břehu 
provést otevřený výkop bez 
použití navržených dočasných 
ocelových zápor. Tím vznikla 
úspora, díky které zastupitelé 
města mohli schválit také pro-
vedení rekonstrukce přilehlých 
asfaltových komunikací. 

3. Nové kabiny pro fotbalisty 
Dle návrhu nové vize fotbalistů 
schválili zastupitelé města pro-
jektovou dokumentaci od spo-
lečnosti Artendr, která bude 
řešit demolici stávajících kabin 

a výstavbu kabin nových. Celá 
akce se bude realizovat v pří-
padě získání dotace ze vhod-
ného dotačního titulu.

4. Sběrný dvůr Formanka
V současné době se realizuje 
prováděcí projektová doku-
mentace objektu Formanka. 
Projekt řeší kompletní rekon-
strukci stávajícího objektu, ve 
kterém bude zázemí pro tech-
nickou četu města. Ve dvorní 
části se provede výstavba no-
vých garáží pro techniku města 
a zpevněné plochy pro kontej-
nerová stání na tříděný odpad. 

⇾

Aktuálně ze žandovské radnice
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(dokončení z titulní strany)

Dne 2. září 2023 proběhla chari-
tativní akce pro Amálku, která 
se konala U Močálů, ve Stružni-
ci. Účelem bylo, aby se vybrala 
nějaká ta „kačka“ na neurore-
habilitace, které Amálce hodně 
pomáhají se fyzicky zlepšit. Sa-
mozřejmě, že šlo i o pobavení, 
občerstvení návštěvníků a je-
jich malých ratolestí.

Amálka se narodila předčasně, 
a proto musela prodělat mno-
ho operací. Doktoři jí nedávali 
moc nadějí, ale koukněme se 
na ni, je tu, bojuje a nevzdává 
se. Už od mala má v hlavičce 
Shunt, který odvádí mozkomíš-
ní mok, na levé oko vůbec nevi-
dí a má problémy s pohybovým 
aparátem. Proto Amálka jezdí 
na neurorehabilitace, které jí 
pomáhají a díky nim dělá ve-
liké pokroky. Bohužel tato re-
habilitace stojí velké peníze, 
pojišťovna hradí pouze část 
a zbytek platí rodiče. To byl 
hlavní důvod, proč jsme hleda-
li cestu, jak získat peníze a tím 

5. Chodník z náměstí do ulice 
Osvobození – „ulička“
V srpnu bylo vyhlášeno výbě-
rové řízení na zhotovitele díla 
– chodníku. Zakázka byla zve-
řejněna na profilu zadavatele, 
na úřední desce a webových 
stránkách města. Přesto, že 
bylo na přímo osloveno pět 
firem nikdo nepodal žádnou 
nabídku. Výběrové řízení bude 
vyhlášeno opětovně s plánem 
výstavby březen – červen 2024.

6. Kanalizace Dolní Police
Po několika letech odmlky se 
v souvislosti s odkanalizová-
ním Horní Police – odstranění 
ostrých výustí do Ploučnice 
(akce Severočeské vodárenské 
společnosti a. s.) otevřelo jed-
nání o odkanalizování loka-
lity Dolní Police. Nemovitosti 
v Dolní Polici by se měly napo-
jit do výtlačného potrubí, kte-
ré povede v komunikaci z Hor-
ní Police na čistírnu odpadních 

všechny dešťové svody od ob-
jektů na náměstí. Vzhledem 
k tomu, že při realizaci bude 
znemožněn průjezd autobusu 
k zastávce na pravé polovině 
náměstí, bude tato zastávka 
dočasně přesunuta na druhou 
polovinu náměstí před ob-
jekt Černé růže. Pokud půjde 
vše podle plánu tato dočasná 
změna umístění autobusové 
zastávky před „Růží“ bude 
ukončena nejdéle 30.11.2023. 
Velmi žádáme občany o shoví-
vavost a děkujeme za pocho-
pení.

8. Rekonstrukce ulice Volfar-
tická – břehové zdi, most
Tato akce Libereckého kraje 
byla zahájena koncem měsíce 
srpna a bude stát téměř 58 
miliónů korun. Zhotovitelská 
stavební firma INTEGRA stav-
by a.s. započala práce demo-
licí mostu před č.p.203 a bře-
hovou zdí. Tím došlo k úplné 
uzavírce ulice Volfartické od č. 
e. 41. Pro pěší zde byla instalo-

vod v Žandově. Město Žandov 
je připraveno projektem ke 
stavebnímu povolení. Nyní 
budeme žádat o stavební po-
volení a zpracovávat prováděcí 
projektovou dokumentaci. Při-
tom budeme kontaktovat a in-
formovat jednotlivé vlastníky 
objektů v Dolní Polici o mož-
nosti a způsobu napojení do 
této kanalizace. Celá akce je 
velmi rozsáhlá a navíc bude 
koordinována s Krajskou sprá-
vou silnic Libereckého kraje, 
jakožto realizátorem rekon-
strukce silnice III. třídy v Dolní 
Polici. Pokud se všechny zú-
častněné strany dohodnou, 
mohla by výstavba započít již 
v roce 2024. 

7. Výstavba nové dešťové ka-
nalizace na Náměstí část B
V souvislosti s plánováním re-
alizace zpevněných ploch na 
druhé polovině náměstí se 
rozeběhla akce výstavby nové 
dešťové kanalizace. Do této 
kanalizace budou napojeny 

vána lávka. V letošním roce je 
v plánu dokončit most a první 
úsek břehové zdi + propustky 
v uzavřené části. Dojde také 
k osazení obrubníků pro bu-
doucí chodník a přípravě chrá-
niček pro NN a el. kabeláže 
pro nové veřejné osvětlení. 
Poté budou provedeny nové 
asfaltové povrchy ve vrchní 
části ulice Volfartické.

V příštím roce bude probíhat 
výměna vodovodního řadu 
ve spodní části od náměstí po 
č.p.57 jehož investorem je Se-
veročeská vodárenská společ-
nost. Mezitím firma INTEGRA 
Stavby a.s. započne s rekon-
strukcí břehové zdi ve spod-
ní části od č. p. 55 po e. č. 34. 
I v tomto úseku budou prove-
deny přípravy obrubníků pro 
chodník, elektro rozvodů NN 
a VO. V celém úseku pak bude 
položen nový asfaltový kobe-
rec. 

 Zbyněk Polák a Michal Beň

pomoci malé Amálce a její ro-
dině.

V sobotu přišla podpořit Amál-
ku spousta lidí, kteří přispěli 
dobrovolným vstupem, koupí 
lístku do tomboly nebo výrobky 
z prodejního stánku, na kterém 
se podílela i maminka Verunka.

Pro děti zde byly soutěže, 
loutkové divadélko, malování 
na obličej, dílnička, kouzel-
ník nebo také hraní florbalu 
s olympijským hokejistou z Na-
gana, Frantou Kučerou. Pro 
dospělé tu pak byla živá hud-
ba, prodejní stánek, taneční vy-
stoupení, občerstvení v podo-
bě domácího guláše, zelňačky 
nebo klobás. Dále jste se tu po-
bavili tombolou, ve které byly 
cenné dary od sponzorů, kteří 
byli hodně štědří. Návštěvníci 
si mohli poslechnout i vzkaz 
od slavného moderátora Kar-
la Voříška, který jej nahrál pro 
Amálku, protože se nemohl 
akce zúčastnit.

Charitativní akce pro Amálku
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Poslední informací o činnosti 
SDH v minulém vydání Regi-
onálního zpravodaje byla ta 
o účasti našich malých hasičů 
na dětské soutěži v Jílovém 
v sobotu 20. 5. Dnes bych pro 
změnu malými hasiči začal. 
10.6. se zúčastnili své v pořadí 
druhé hasičské soutěže, kterou 
pořádal SDH Staré Město v Dě-
číně na Labském nábřeží. Děti 
se umístily na pěkném sed-
mém místě z osmi. Svůj útok 
zaběhly bez chybičky a byly 
opět úžasné. Ve své kategorii 
jsou nováčky a také družstvo 
s nejmenšími závodníky. Patří 
jim velká pochvala a gratulace. 
Předpokládám, že i tyto první 
soutěžní krůčky jsou důvodem 
k více než zdvojnásobení počtu 
dětí v kolektivu mladých hasičů 
během uplynulého léta. 

Na přelomu května a června vy-
budovali členové jednotky pro 
rodinu kamaráda zpevněnou 
plochu pod bazén a v té stejné 
době, po dohodě s obcí, pro-
vedli oplocení dětského hřiště 
v Malé Bukovině.

V pátek 16. 6. jsme že zúčast-
nili zkoušky fontány na 1. Kraj-
ských Hasičských slavnostech 
v Zákupech a při té příležitosti 
i návštěvy nové zákupské hasi-
čárny. Následující večer, samo-
zřejmě po setmění, jsme se stali 
součástí velkolepé fontány na 

Zákupském koupališti, kde si 
poprvé vyzkoušeli práci s prou-
dy i noví členové jednotky.

Sobotní odpoledne 17. 6. před 
nočním stříkáním fontány v Zá-
kupech se hasiči Velká Bukovi-
na podíleli na pořádání akce 
Děti hurá na prázdniny, která 
u nás v obci nahrazuje dětský 
den. Protože jsou hasiči obecně 
také superhrdinové, dva z nás 
dostali za úkol jejich ztvárnění. 
Wolverine se Supermanem vza-
li do party našeho hladového 
hasiče Jarmila a společně bavili 
děti při házení míčků do jeho 
úst, dokud všechny pohádkové 
a filmové postavy z louky ne-
spláchl přívalový déšť. Kromě 
výše jmenovaných superhrdinů 
se na louce objevil ještě jeden 
z hasičů v převleku Asterixe. Sa-
mozřejmě se na dětské zábavě 
podílelo i několik hasičů bez 
převleku. Vše bylo připraveno 
k vytvoření kopce lehké pěny 
na dětské dovádění na závěr 
„dětského dne“, bohužel poča-
sí rozhodlo jinak.

Ve čtvrtek 29. 6. proběhlo 
v hasičské zbrojnici školení 
jednotky na téma zdravovědy. 
Členové si při něm zopakovali 
předlékařskou pomoc a úkony 
zachraňující život. 

Opět ve čtvrtek, avšak v násle-
dujícím měsíci 20. 7. proběhl 

v rámci odborné přípravy výcvik 
na vodní hladině na téma zá-
chrana tonoucího. Členové jed-
notky cvičili na Velkém rybníku 
v Karlovce, jak pomocí člunu 
zachránit tonoucího z hladiny. 
Ani jedné ze dvou jmenova-
ných akcí jsem se osobně nezú-
častnil, nemohu se proto o nich 
obšírněji rozepsat. 

I u nás proběhla minuta ticha 
s vyjetou technikou a zapnu-

Hlavní moderátorkou byla 
Amálky fyzioterapeutka Iva 
Linhová, která celou akci do-
vedla až do krásného konce, 
kde se oznámilo, že se na Amál-
ku vybralo až 104 500 Kč. Lidé 
přispěli jak mohli a dokonce 
i účinkující přispěli nejen vy-
stoupením, ale i darováním 
pěkné sumy.

Tímto děkujeme všem sponzo-
rům, účinkujícím, dárcům, všem 
dobrovolníkům, kteří pomohli. 
Byli jste fantastičtí. Děkujeme 
všem lidem, kteří šli podpořit 
dobrou věc. Díky tomu bude 
moci Amálka jezdit na neuro-

rehabilitace, dál se posouvat ve 
svém životě a přinášet rodině 
a přátelům radost.

Díky patří těmto sponzorům, 
učinkujícím a dobrovolníkům, 
kteří též přispěli: Manželé 
Hammerovi, Obec Stružnice, 
Evans s. r. o., Manželé Blaž-
kovi, p. Šimek, Czoudy tattoo, 
Huku design, p. Matys – auto-
doprava Stružnice, Jirsa-bazar, 
potraviny u Jandů, Michal po-
traviny, potraviny Andy, Jizer-
ské pekárny, Tisk Děčín, Salon 
Ar beuty, Salon Simpatia, Čes-
kolipská pivotéka, Jezdecký 
klub na Větrné Hůrce, Pizzerie 

Žandov, Laser arena Crossfire, 
Pivovar Bakalář, Níka Ham-
pejsová, U Kerama, Iwushka 
Kulišová, Jan Kesner, Nanynky 
a spol., Lucka Tejkalová, Mar-
tina Kuchařová, Míša Salačová, 
Benny barbers, Zahradnictví 
U Kolejí, Bláha trade s.r.o., 
Manželé Ryšavý, Monika Mí-
glová, Jirka Linhart, Jarmila 
Kořínková, Hanka Vlkavcová, 
Kateřina Stejskalová, Gerhard 
Horejsek a spol., s.r.o., Bigmat 
dama mb s.r.o. ,Moderátor 
Petr Svoboda, Zvukař Zdenek 
Kotyšev, Kapela Pegas, Zá-
kaz Stání, Corenote, zpěvačka 
Míša Nosková, Tanečníci Adéla 

Hadrovská a Jaromír Stejskal, 
Kouzelník Pepa Kovář, Pan He-
ran, DJ Black, MŠ A ZŠ Stružni-
ce, Pája Komárková, Maruška 
Všechovská, Naušnice Tobiver, 
Ludmila Bernášková, Kamila 
Fraňková, Lucka Trojanová, 
Hedvika Merenusová, Lucie 
Sladomelová, Mirka Kolkuso-
vá, Paní Surovcová, Kája Blaž-
ková, Adéla Růžičková, Katka 
Boháčková, Jiřína Novotná, 
Rodina Hrdých, ostatní dob-
rovolníci, Koordinátorka akce 
Marie Hrdá

Veronika Miškejová,
maminka Amálky

tými majáky k uctění památky 
zesnulého hasiče z Kolína. Dle 
rozkazu GŘ HZS vyjedou hasiči 
s technikou ve 13:00 v den po-
hřbu 26. července 2023 se za-
pnutým výstražným světelným 
zařízením (bez houkání) před 
stanice. Osádky vozidel budou 
oblečeny do zásahových stejno-
krojů.

Stejně, jako v roce 2022 posky 
ho rozpočtu dotaci v programu, 

Ze života města a obcí

Hasiči Velká Bukovina
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který má hrozně dlouhý název. 
Říkejme mu zkráceně „Program 
na podporu JSDHO a ostatních 
složek IZS pro rok 2023“. Sta-
rosta obce opět žádost o dotaci 
podal a tak, jako minulý rok se 
obci podařilo získat 100.000,- Kč 
na doplnění výbavy jednotky. 
V červnu byly tentokrát ze zís-
kané částky zakoupené dva sety 
dýchací techniky Draeger, tzn. 
2x dýchací přístroj Draeger PSS 
4000, 2x maska Draeger a 2x 
ocelová láhev 6L/300 Bar. Dále 
pak set kalového čerpadla s pří-
slušenstvím, tj. kalové čerpadlo 
Heron EMPH 80W, sací koš B75 
PH bez klapky, 3 ks savice B75 - 
2,5m s koncovkami a jedna pev-
ná půlspojka B75. Ještě zbylo na 
jeden třívrstvý zásahový kom-
plet Firerex Plus FR3.

V pátek 1. 9. jsme v roli technické 
čety pomohli postavit a rozmís-
tit překážky na 3. kolo Stimax 
cupu, které se konalo v sobotu 
na atletickém stadionu v Děčí-
ně. Po skončení soutěže, tedy 
v sobotu odpoledne, pomohla 
část jednotky s opětovným ro-
zebráním a naložením překážek 
k odvozu, zatímco druhá část 
představovala pohádkové po-
stavy v Pohádkovém lese.

Na tradiční Bukovinské pou-
ti 23.9. byli členové jednotky 
opět připraveni poskytnout 
pomocnou ruku při organizaci 
akce a samozřejmě odslouži-
li svůj časový úsek při obsluze 

parkoviště.

Během horkých a na dešťové 
srážky skoupých letních měsíců 
jsme pomáhali se zaléváním ze-
leně v obci. Plnili jsme zálivko-
vé vaky v nové třešňové aleji ve 
Velké Bukovině, zalévali zeleň 
na křižovatce ve Velké Buko-
vině, před bývalou Jednotou 
v Malé Bukovině i lípy kolem 
hřbitova.

Dne 10.6. jsme si po delší době 
připsali výjezd k zásahu. Na 
žádost občana jsme likvidovali 
vosí hnízda v přístavku domu. 
Vyjeli jsme CAS 15 MAN v počtu 
1+2. Honza v ochranném oble-
ku SRŠEŇ vystříkal ze žebříku 
hnízda insekticidním sprejem 
a po té byla zlikvidována. Dal-

ší vosí hnízdo likvidovala jed-
notka během měsíce července, 
avšak tato událost nebyla evi-
dována, neboť byla pojata jako 
sousedská výpomoc.

Siréna svolávající hasiče se opět 
rozezněla ve čtvrtek 3.8. v od-
poledních hodinách Tentokrát 
se jednalo o část stromu, která 
po odlomení spadla do silnice 
ve směru na Dolní Habartice 
a omezovala průjezd v jednom 
jízdním pruhu. Nejednalo se 
o složitý zásah. Větev moto-
rovou pilou rozřezat, odklidit 
z vozovky, uklidit místo událos-
ti a za deset minut bylo po akci. 

Prvního září po ránu se konal 
další výjezd jednotky a opět 
na likvidaci hnízda bodavého 

hmyzu. Tentokrát si své hnízdo 
v podbití střechy ve 3.NP vybu-
dovali sršni. Přímo nad oknem 
a při jeho otevření vylétali pří-
mo do využívaných vnitřních 
prostor domu.

26. září v 10 hodin opět v Bu-
kovině vyjížděli hasiči a to se 
vším všudy. Se sirénou, majáky 
a v plné výstroji. Ve svolávací 
zprávě bylo uvedeno „POŽÁR 
– NÍZKÉ BUDOVY, MALÁ BU-
KOVINA“. Tentokrát vše dobře 
dopadlo. Jednalo se totiž pou-
ze o provedení taktického cvi-
čení jednotek požární ochrany, 
jehož tématem byl požár skla-
dovací budovy u č.p.2 v Malé 
Bukovině. Naše jednotka byla 
na místě události první a po ní 
dorazily dvě CAS ze stanice HZS 
v České Kamenici. Hasební zá-
sah na zadýmenou budovu byl 
proveden až do konce, avšak 
bez výskytu ohně.

Opětovně bych zde chtěl po-
žádat Vás, spoluobčany z Kar-
lovky, Malé i Velké Bukoviny, 
současné i bývalé členy SDH, 
o zapůjčení písemností, foto-
grafií, nebo jiných dokumentů 
týkajících se historie hasičského 
hnutí ve všech třech částech 
obce Velká Bukovina k okopí-
rování a archivaci. Kdo máte 
cokoli, přineste to prosím ke 
mně nebo Jardovi Kucharovičo-
vi k okopírování.

Roman Vojta

Hasiči Velká Bukovina(dokončení z předchozí strany)

V sobotu 23. září 2023 na hřišti v Jezvém uspořádal Sbor dob-
rovolných hasičů Jezvé a Obec Stružnice již 17. ročník poháru 
starostky obce Stružnice a 16. ročník memoriálu Aloise Juráš-
ka. V letošním roce se zúčastnilo celkem 9 družstev (4 druž-
stva mužů a 5 družstev žen) s následujícími výsledky:

ŽENY:   MUŽI: 
1. místo Česká Lípa B 1. místo Česká Lípa
2. místo Brniště 2. místo Brniště
3. místo Horní Libchava 3. místo Jezvé
4. místo Česká Lípa A 4. místo Horní Libchava
5. místo Jezvé

 
Vítězům blahopřejeme a všem zúčastněným děkujeme za vynikající sportovní zážitek. SDH Jezvé

Soutěž v požárním útoku
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Omlouvám se, ale v měsíci červ-
nu oslavila 70 let ještě paní Ale-
na Kucharovičová, která bohužel 
nebyla zmíněna v předchozím 
čísle Regionálního zpravodaje. 

Monika Habartová

Ve třetím čtvrtletí roku 2023 sla-
ví své životní jubileum tito spo-
luobčané:

60 LET
Vahala Ivo, Brychová Lenka, 
Vlasák Roman, Kočemba Mi-
lan, Lindr Oldřich, Živnůstka 
Jaroslav, Šimková Lenka, Šubrt 
Zdeněk, Ševicová Evženie

65 LET
Krajčírová Terézia, Tomášková 
Soňa, Ptáček Miroslav, Derfler 
Jiří

70 LET
Hendrych František, Vrzal Sta-
nislav, Zadražil Karel, Kysilková 
Emilie, Nováková Helena, Vá-
cha Jiří, Džudžová Irena, Čer-
ný Jiří, Lustyk Václav, Novotná 
Eliška, Pecková Vlasta, Bašíková 
Miloslava, Havlík Josef, Hube-
rová Anna

75 LET
Jiřička Miloslav, Růžičková Eva, 
Pekárková Věra, Teml Stani-
slav, Nápravníková Jarmila, 
Pešková Elena, Bradová Miluše, 
Flusek Miroslav, Lepšíková Ma-
rie, Kubincová Hana

80 LET
Lomičová Miroslava, Fliegerová 
Milka, Holub Jaroslav, Jetma-
rová Věra, Mráčková Danuše, 
Lepšík Ladislav

85 LET
Koubková Lydie, Pavlásková 
Věra

ZLATÁ SVATBA
V letošním roce oslavili manželé 
Olga a Vlastimil Šrédlovi z Velké 
Bukoviny krásných 50 let man-
želství.

Obec Velká Bukovina jim touto 
cestou gratuluje a přeje hodně 
lásky, zdraví a spokojenosti do 
dalších společných let.

V sobotu 2. září se u Karlovských rybníků konal pohádkový les na téma pohádky Tři bratři. Na začátku 
nás přivítal pan vypravěč a maminka s tatínkem tří bratrů. Hned za první bránou jsme se přenesli do 
pohádky O Šípkové Růžence, kde jsme mohli vidět a plnit úkoly u krále a královny, princezny Růženky 
a prvního bratra, sudiček nebo královských rádců. Druhá brána nás dostala do pohádky O Červené 
Karkulce, kde nesměla chybět Červená Karkulka a druhý bratr, rodiče Karkulky, babička a vlk. A za 
třetí bránou nás čekalo dvanáct měsíčku, dvě Marušky, jeden třetí bratr a jedna macecha s jednou 
Holenou. Odměny a občerstvení jsme dostali na konci u vesničanů. Děkujeme všem, kteří se na této 
akci podíleli a všem, kteří se na nás přišli podívat Lucie Bubeniková

Zastupitelé obce Stružnice trá-
pí neutěšený stav místních ko-
munikací. Již nechtějí pouze 
zahazovat díry, které po něko-
likerém přejetí traktorem nebo 
těžším vozidlem opět vykukují.
Počátkem července tedy pro-
běhlo setkání některých zastu-
pitelů se zástupcem firmy, kte-
rá asfaltuje povrchy. Cílem bylo 
fyzicky prohlédnout všechny 
místní komunikace dle paspor-
tu komunikací a navrhnout pri-
ority a druh oprav všech obec-
ních silnic.

Z tohoto setkání byla vypraco-
vána tabulka, ve které je urče-
no nejenom pořadí oprav, ale 
i způsob opravy.

První v pořadí je část komuni-
kace ke mlýnu (v délce 470 m 
od křižovatky s hlavní silnicí 
262/II). Následuje komunikace 
od odbočky na Horní Libcha-
vu směrem k ovčínu až na kři-
žovatku ke statku ve Stružnici 
(v celkové délce cca 1183 m). 
Třetí v pořadí je od tabule obce 
Stružnice kolem GLS přes lipo-

vou alej (tam je již 200 m silni-
ce opraveno) až k hlavní silnici  
č. 262/II (v celkové délce i s opra-
venou částí cca 694 m). Všechny 
uvedené komunikace by měly 
být opraveny technologií vy-
frézování celého úseku, postřik 
a následné celistvé asfaltování.
Pevně věřím, že se nám ještě le-
tos povede některé z výše uve-
dených komunikací opravit.

Ing. Monika Habartová, 
starostka obce

Pohádkový les Velká Bukovina

Místní komunikace v obci Stružnice

Ze života města a obcí

OBEC STRUŽNICE PLÁNUJE DO KONCE 
ROKU 2023 NÁSLEDUJÍCÍ AKCE: 
20. 10. 2023 – POSEZENÍ SE SENIORY v zasedací místnosti OÚ

3. 12. 2023 – ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMKU v Jezvém na návsi
16. 12. 2023 – VÁNOČNÍ JARMARK u OÚ ve Stružnici

Habartová Monika, starostka obce
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Velká Bukovina zavádí 
INFORMAČNÍ SYSTÉM MUNIPOLIS 

Vážení občané, spustili jsme pro vás službu MUNIPOLIS, díky které 
s vámi nyní můžeme komunikovat moderně a efektivně. Přihlaste 
se k odběru informací a už nikdy nezmeškáte důležité novinky 
a upozornění z naší samosprávy. Informace podle vašich zájmů 
vám budeme posílat e-mailem, SMS nebo jako zprávu do aplikace. 
Služba je zdarma!

Co vám přihlášení do MUNIPOLIS přináší?
•  Novinky a důležitá upozornění z úřadu 
•  Upozornění na krizové události – výpadky energií, blížící se 
 vichřice, varování před podomními prodejci apod.
•  Pozvánky na kulturní a sportovní akce
•  Možnost vyjádřit svůj názor v online anketách
•  Mobilní aplikaci samosprávy s užitečnými funkcemi

V registračním procesu si sami můžete nastavit, jaké typy infor-
mací vás zajímají (např. kultura, doprava, majitelé zvířat). Dopo-
ručujeme vyplnit vaše telefonní číslo a ulici, abychom vás mohli 
rychle varovat v případě nečekaných událostí (např. havárie vody, 
odstávka elektřiny, přívalové deště atd.) Vaše údaje jsou v bezpečí 
a v souladu s GDPR. Registrace je zdarma!

PŘIHLASTE SE K ODBĚRU INFORMACÍ: 
https://velka-bukovina.munipolis.cz/registrace

Registrovat se můžete také osobně přímo na našem úřadu – rádi 
vám pomůžeme.

Oficiální aplikaci MUNIPOLIS naší samosprávy si můžete stáhnout 
přímo na App Store nebo Google Play. Poté si stačí přidat naši 
obec a budete mít informace vždy po ruce. Navíc budete mít vždy 
k dispozici spoustu užitečných funkcí jako je například snadné na-
hlašování závad na území naší samosprávy.

Zastupitelé Města Žandov si 
jistě zaslouží poklonu za vý-
stavbu moderní tělocvičny, 
dětského hřiště a v současné 
době i za záměr výstavby záze-
mí pro fotbalisty. Celkově pod-
pora sportu je ze strany města 
na velmi dobré úrovni a za to 
zastupitelům patří poděkování 
nejen z mé strany.

Doufám jen, že výstavbou mo-
derní budovy na fotbalovém 
hřišti bude ukončena éra sta-
veb sportovišť v různých čás-
tech města. Dle mého názo-
ru by se mělo jednat o jeden 
komplex s blízkostí WC míst-
ností a případně i s bufetem. 
Vhodné umístění od bytové 
zástavby zajistí, že případné 
pískání, pokřikování a jiné hla-
sité projevy od hrajících a spor-
tujících osob různého věku, 
nebudou nikoho rušit. Zároveň 
by komplex mohl být udržova-

ný ze strany jednoho správce 
a za jeho dozoru by případné 
nevhodné jednání mohlo být 
zaraženo. 

Proč zrovna o vhodnosti umís-
tění píšu? Protože jsem byla za-
skočena řádem multifunkčního 
tartanového hřiště v ul. Dlouhá 
za budovou Základní umělecké 
školy. Jedná se o městské hřiště, 
a tedy řád byl sestaven ze strany 
vedení města. Řád má logické 
body, které zajistí nejen čistotu, 
ale i to, že malé sportující dítě 
nebude čichat kouř z cigaret, 
a ani by se nemělo stát svědkem 
chování opilého člověka. Řád 
ale i obsahuje zákaz používání 
hlasité hudby v celém areálu. 
Tento zákaz si myslím nemá 
opodstatnění. Hudba a sport 
mají pro člověka úzkou spoji-
tost. Znám sportovce, kteří si při 
sportu pustí hudbu, aby je třeba 
vyburcovala k lepšímu výkonu, 

nebo aby si hudbou zpříjemnili 
dobu sportování. Proč zakázalo 
vedení města hlasitou hudbu na 
sportovním hřišti má jednodu-
chou odpověď. V blízkosti by-
dlí lidé, kterým to vadí. Vedení 
města si tedy nepřeje na spor-
tovním hřišti hlasitou hudbu, 
jelikož sousední pozemek a ne-
movitost je ve vlastnictví osoby, 
která je ve vedení města.

Jak se mám pak cítit já, když 
jsem vznesla na zastupitelstvu 
dotaz a následně jsem byla 
hrubě urážena. Vznesla jsem 
dotaz, zda by hudba při ven-
kovních akcích konaných na ná-
městí (Svatoantonínská pouť, 
Pivní slavnosti) mohla být ztiše-
na po 22:00 hodině. Také jsem 
vznesla dotaz, zda by nemohlo 
být využito jiné místo pro po-
řádání těchto akcí, a to ve větší 
vzdálenosti od bytové zástav-
by. Starosta a jeden zastupitel 

se vůči mně chovali nepřimě-
řeně z pozice nadřazenosti. 
Nakonec jsem byla se synem 
označena za teroristy, kteří te-
rorizují občany našeho města. 
Jistě se domnívám správně, že 
terorista není v civilizovaném 
světě osoba, která se domáhá 
svého práva pouhou otázkou 
na konajícím se zastupitel-
stvu. Zároveň se domnívám, že 
oslovení „terorista“ označuje 
osobu za nežádoucí pro společ-
nost, využívající všech možných 
prostředků pro získání svého 
zájmu a to i na úkor ostatních, 
třeba i násilím.

Myslím si, že na zastupitelstvu, 
které je veřejné, by nemělo do-
cházet k užívání urážek a vyu-
žívání mocenského postavení 
ze strany vedení města. Pan 
starosta zastupuje naše město 
a jednání zastupitelů, které je 
veřejné, by mělo být jeho vi-

Žandovská teroristka
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Obec Stružnice požádala v roce 2022 Ministerstvo průmyslu a ob-
chodu ČR o poskytnutí dotace z programu Národního plánu ob-
novy, komponenta 2.2.2, číslo výzvy 1/2022. Projekt nese název 
VO Stružnice 2022. Žádost byla akceptována a obec získala dotaci 
2 681 250,- Kč na rekonstrukci veřejného osvětlení v obci. Výběro-
vé řízení na realizaci této veřejné zakázky vyhrála firma ELTODO 
Osvětlení s.r.o. Praha za celkovou cenu 3 771 429,- Kč bez DPH. 
Celkem proběhne výměna 327 svítidel včetně světelných zdrojů 
za moderní s LED světelnými zdroji, regulovatelným elektrickým 
předřadníkem a přípravou pro dálkovou správu. 

Celková rekonstrukce by měla být ukončena do 30. 11. 2023.

zitkou. Byla jsem přítomna na 
jednání zastupitelů v jiných 
městech, kdy při jednání neby-
lo slyšet hrubého výrazu a sa-
motní zastupitelé se oslovovali 
pane a paní s uvedením příjme-
ní, titulu. Otázkou je, proč náš 
starosta, pan Zbyněk Polák, 
nezakročí a nechává zastupite-

le, pana ing. Davida Tröschela, 
opakovaně urážet a vykřikovat 
nadávky vůči jedinci. Proč nevy-
užije svého postavení starosty, 
který řídí jednání zastupitelů.

Závěrem uvádím, že nejsem 
jediná v Žandově a ani v celé 
České republice, kdo je ome-

zován v klidu při kulturních 
akcí. V Brně tento problém ře-
šil soud a svým rozhodnutím se 
zastal občana. Konkrétně pan 
Novák v Brně vyhrál roku 2017 
spor s městem a jeho právo na 
klid potvrdil soud. Tento na-
řídil ubrat na hlasitosti na 50 
decibelů v ročním průměru – to 

odpovídá hluku, který vzniká 
při běžném hovoru (publiková-
no na stránkách www.lidovky.
cz). Je to ukázka toho, kde po-
řadatelé neměli snahu hledat 
uspokojivé řešení pro obě stra-
ny, až soud vydal rozhodnutí 
v jejich neprospěch.

Libuše Kubešová

Z celého srdce bych chtěla poděkovat hasičům z Velké Bu-
koviny za to, že nám udělali během měsíce června plato ze 
zámkové dlažby pod bazén, které už zesnulý Petr S. nestihl 
udělat. Velké díky patří: J. Hlaváček, J. Kucharovič, R. Vojta, 
J. Městka, J. Vaník, J. Kavka, J. Krška a další.

Jestli jsem na někoho zapomněla, moc se omlouvám. Též 
děkuji Lukášovi Veselému za veškerý přivezený a odvezený 
materiál. Na konec hodným lidem, kteří mají srdce a pomoh-
li. Je jedno jak, ale pomohli. Moc si toho vážíme. Děkujeme.

Veronika Syslová a děti

PODĚKOVÁNÍ Výměna svítidel ve 
všech částech obce

UsneseníŠkolství

Sedmáci vyrazili těsně před vysvědčením na průzkum krajského 
města. Na programu jsme měli Vědeckou knihovnu v Liberci a pří-
rodovědnou expozici v Severočeském muzeu.
V Krajské vědecké knihovně jsme se zdrželi jen na skok, ale byli 
jsme nadšení z otevřeného, proskleného a vzdušného prostoru. Pro-
zkoumali jsme všechna čtyři patra knihovny, někteří si zahráli šachy 
před hudebním oddělením a pár odvážlivců ochutnalo matcha tea 
v knihovní kavárně. Severočeské muzeum v Liberci se návštěvníkům 
otevřelo po rekonstrukci v roce 2020 a troufám si říct, že ho může-

me s přehledem zařadit ke standardu evropských muzeí. Jde o krás-
ný prostor s moderními expozicemi, které každému návštěvníkovi 
umožňují vyzkoušet vše na vlastní dotek. Naším cílem byla expozice 
zaměřená na faunu a flóru Jizerských hor a část věnovaná kláveso-
vým hudebním nástrojům – především pianole. Protože bylo krásné 
počasí, vyšplhali jsme na vyhlídku na věži muzea a užili jsme si nad-
hledy a výhledy na Liberec a Ještěd

V. Fedorčáková a žáci a žákyně ze VII.A
(foto: archiv V. Fedorčákové)

Výlet VII.A ZŠ Horní Police do Krajské vědecké 
knihovny a Severočeského muzea v Liberci

Vědecká knihovna Liberec vyhlídková věž
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Adaptační výlety 
v ZŠ Stružnice

Veselé loučení

Kouzelné loučení s předškoláky

Do druhého týdne nového školního roku jsme zařadili adaptační 
výlety, které měly za úkol stmelit nové žáky i paní učitelky, vytvo-
řit přátelskou atmosféru a lépe se poznat díky poznávacím hrám 
v netradičních situacích.

První výlet byl pěší, lesem, po okolí Stružnice. To abychom se také 
seznámili s blízkým okolím naší školy! Na počátku cesty jsme se 
proměnili v „ryby na suchu“ a společnými silami a plněním úkolů, 
hádanek, rébusů jsme se snažili zachránit. I přes záludné nástrahy 
divokého medvěda, který se nás po celou dobu výletu pokoušel 
chytit, se záchrana nakonec povedla!  V lese jsme ještě stihli po-
stavit pár domečků lesním skřítkům a jako bonus se nám podařilo 
sesbírat několik hub. Do cíle jsme dorazili všichni a odměnou nám 
byl objevený poklad.

Na druhý výlet jsme se vydali vlakem do Děčína na tradiční výsta-
vu hospodářských zvířat, strojů a rostlin. Vlakem s námi jelo více 
českolipských škol, a tak jízda byla plná dětského štěbetání. Z ná-
draží jsme šli chvilku pěšky a už nás vítaly milé studentky u vstupu. 
Nasměrovaly nás na nejzajímavější část – ke zvířatům. U velkých 
hospodářských zvířat jsme plnili vědomostní úkoly a dozvěděli 
jsme se spoustu zajímavostí o kravách, ovcích, oslech a kozách. 
V další části jsme obdivovali množství druhů drůbeže a králíků.  
Výstava zemědělských stojů zaujala spíše kluky. Zato stánky s kak-
tusy, drobnými dárečky a občerstvením potěšily všechny. Po celou 
dobu nám hrála živá hudba – žáci z dechové kapely. Plni dojmů 
i nových vědomostí jsme se vrátili do školy opět vlakem.

Kolektiv MŠ a ZŠ Stružnice

Ne vždy máme ve školce rádi konce. Ale čas se nedá zastavit. Tak 
jsme se i letos v červnu museli rozloučit s našimi kamarády, kteří 
již od září zasedli do školních lavic. 

Slavnostní událost se odehrála u obecního úřadu pod širým ne-
bem za krásného slunného počasí s rekordním počtem diváků. 
Třída „Broučků“ si nachystala roztomilé písničky s pohybem, 
které nenechaly v klidu žádného z návštěvníků. S úspěchem se 
setkala dramatizace pohádky „O Koblížkovi“, ve které vystou-
pilo mnoho zvířecích postaviček, o kterých se v klasické pohádce 
nikdy nepsalo. A jelikož jsme celý školní rok realizovali s kama-
rády ze základní školy Stružnice různé akce společně, v tento vý-
znamný den tomu nemohlo být jinak. I oni se představili ve své 
plné síle a chuti se pobavit. S paní učitelkou si nacvičili a zkom-
ponovali písničky a dokonce se sami doprovázeli na hudební 
nástroje.

Každého školáčka zdobila šerpa s nápisem „Absolvent MŠ Struž-
nice“ a s sebou si odnášel plno drobných dárečků včetně perníko-
vého loga naší školy a školky, které upekla paní Surovcová, za což 
ji velice děkujeme. Po slavnostním pasování musel novopečený 
školáček projít vyzdobenou slavobránou a zacinkat na zvoneček. 
Nikdo by nevěřil, jaký to byl zodpovědný úkol! A po zvučném cin-
kání ho kamarádi ze školy symbolicky přivítali mezi sebe.

Děkujeme všem za krásně strávené odpoledne, za pečlivou pří-
pravu na tento den i za přípravu drobného občerstvení. Přejeme 
nejen rodičům, ale i dětem, ať se jim ve školní lavici daří zvládat 
úspěchy i neúspěchy hravě a s nadhledem.

Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice

Na konci června se mohlo stát, že jste v okolí fotbalového hřiště ve Velké Bukovině moh-
li potkat nějaké kouzelníky nebo dokonce Harryho Pottera. Ale nebojte, vše bylo hláše-
no na Ministerstvu kouzel a sám ministr kouzel byl přítomen. Konalo se tu totiž loučení 
s předškoláky a jak jinak, než na téma Harry Potter. Na sále na hřišti jste mohli vidět 
vchod na nástupiště 9 a ¾, nebo bradavickou velkou síň. K prohlédnutí bylo i spoustu 
dalších rekvizit jako třeba sova Hedvika, hulák, noviny Denní věštec, lektvary, kouzel-
nické šachy, věštecké koule a mnoho dalších. Ochutnat jste mohli bonbony z medového 
ráje nebo sladký kouzelný kelímek. Ale samozřejmě hlavním bodem bylo vystoupení 
dětí a následné rozloučení s našimi předškoláčky. Naši nastávající prvňáčci dostali dárky 
od vedení Obce Velká Bukovina a od firmy Sauer. A aby nám to vše ladilo, tak přišel 
i kouzelník Milan Lysák a předvedl své kouzelnické představení. Kouzelné odpoledne 
jsme si všichni moc užili. Lucie Bubeniková, MŠ Velká Bukovina
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Školka na pouti

Zářivé pompony 
už jsou naše

Nový vozový park

Rybářské putování

Na bukovinské pouti školka Velká Bukovina nesměla chybět. Sa-
mozřejmě jsme měli svůj stánek, kde jsme prodávali domácí koláč-
ky, perníčky, sněhová kolečka, vaječňák, výrobky z papíru, nebo 
bonbónové draky. V odpoledních hodinách byly k dispozici  i díl-
ničky, kde si děti mohly vyrobit papírové sluníčko nebo motýla. 

Nesmím ovšem zapomenout zmínit, že se naše dětičky předved-
ly i s krásným představením na téma Harry Potter. S hůlkami 
a košťaty to prostě umí. Naše vystoupení zvládly i ty nejnovější 
a nejmenší děti a za své úsilí dostaly i odměnu. Pěvně věřím, že 
se vystoupení líbilo a dokonce i pobavilo. 

Tímto bych chtěla poděkovat všem, kdo naší školku přišel pod-
pořit, ať už potleskem za vystoupení, nebo koupí našich domá-
cích výrobků. Příští rok se budeme opět těšit.

Lucie Bubeniková, MŠ Velká Bukovina

Již poněkolikáté vystoupili na Svatováclavské pouti na Malé 
Bukovině také žáci naší základní školy. Myslím, že sklidili velký 
potlesk za své taneční vystoupení a za hezkého počasí ukáza-
li, co se vloni naučili. Letos budou pod vedením vychovatelky 
Zdeňky Kubinové připravovat další pohybová čísla. Z dotace OP 
JAK jsme jim pořídili krásně barevné, lesklé pompony a děvčata 
se nemohou dočkat na první vystoupení v Koruně, kde obohatí 
svým programem Setkání seniorů.

Mgr. Kamila Nacházelová, ředitelka školy

Každoročně dostáváme od našeho sponzora finanční dar, za který 
pořizujeme dětem z mateřské školy a žákům základní školy po-
můcky a hračky, které jsou nad rámec povinného vybavení. Začát-
kem školního roku vyjely na naše silnice uprostřed školní zahrady 
dopravní prostředky, které v širokém a dalekém okolí neuvidíte ni-
kde jinde, než v naší školce. Autíčka, traktory, hasičský vůz… A do-
konce máme na přistávací ploše i tři vrtulníky. No není to úžasné? 
Je! Daleko víc je však radost v dětských očích a úsměv na jejich 
rtech. Děkujeme firmě Sauer Žandov, a. s. za podporu.

Mgr. Kamila Nacházelová, ředitelka školy
 

S dětmi jsme využily babího léta a vyrazily k rybníku na Karlovce, kde 
na nás čekala rybářská stráž a chytající rybáři. Člen rybářské stráže, 
pan Bubenik, nám ukázal rybník a všechny jeho části, jak se jmenují 
a k čemu slouží. Děti mohly vidět kabernu, výpusť i celou hráz. Po-
tom dětem s místním rybářem Fandou ukázali výbavu rybáře, všech-
ny možné návnady, pruty, velký podběrák a mohly si i vyzkoušet, jak 
jim voní boilies. Po menším občerstvení jsme se procházkou po polích 
a loukách vrátili do školky. 

Lucie Bubeniková, MŠ Velká Bukovina
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Tajemství v semínku rostliny
V hodinách výtvarné výchovy jsme se s oběma sedmými třídami ZŠ 
Horní Police během května a června pokusili o sledování růstu rost-
liny od zasazení semínka až po růst samotné rostliny. Pro zazname-
nání všeho, co jsme pozorovali, jsme měli k dispozici ručně vyrobený 
flipbook, tužku, lupu se zdrojem světla připojenou ke chromebooku 
a na závěr pastely. 

Co jsme zjistili a jak se detail rostliny podařilo zpracovat na formát 
A2 pastelem? Prohlédněte si na fotografiích.

V. Fedorčáková a žáci a žákyně ze VII.A
(foto: archiv V. Fedorčákové)

rostlina

flipbook makrofoto + pastel, A. Kodešová
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Někdo říká cirkus, 
my tomu říkáme 
DOBRODružina!

Začal nový školní rok, který nám do naší družiny přive-
dl nové kamarády. V září proto využíváme mnoho her, 
které nám pomohou více se navzájem poznat a tím vy-
tvořit správnou prima partu! Společně jsme si vyrobili 
„narozeninovník“, díky němuž nám žádné narozeniny 
neutečou a můžeme oslavenci udělat den hezčí. A po 
chodbách školy se už objevují první výtvory s podzimní 
tématikou… 

Těšíme se, co báječného nám tento školní rok do naší 
družiny přinese. 

Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice

Toulky školní družiny 
Horní Police

Hrátky ve vodě 
s MŠ Horní Police

Nový školní rok je tady, přibylo nám spoustu nových kamarádů 
a také prvňáčků. V rámci adaptace nových žáků školní družiny 
z Horní Police jsme se vydali na toulky  Horní Policí a Stoupna. Spo-
lečné strávené chvíle mimo školu nám umožnilo se mezi sebou lépe 
poznat. Nejen kamarády jsme poznávali, ale i historii obce. Jednou 
z historických budov, co nám Horní Police nabízí, je Hornopolický 
zámek. S ohledem na statiku zámku jsme si ho  prohlédli pouze 
z dálky. Kostel Navštívení Panny Marie je již zdálky viditelnou do-
minantou Horní Police. Nachází se na vrcholové plošině na bývalém 
skalnatém ostrohu nad řekou Ploučnicí.  Než jsme se dostali ke kos-
telu, tak si žáci prohlédli historické tabule o Horní Polici na starém 
mostě. Měli jsme možnost nahlédnout do kostela a obdivovat jeho 
krásu.  Od kostela jsme šli směrem Stoupno, kde se žáci občerstvili. 
Dále naše cesta pokračovala k vodárně na Dvorsko. Pohled na okol-
ní přírodu, který se nám naskytl, byl úchvatný. Tato akce se velmi 
vydařila a společně jsme si užili spoustu legrace a zážitků.

Lucie Řeřichová vychovatelka ŠD

Již tradičně děti ze školky Horní Police navštěvují na podzim a z jara 
plavecký areál v České Lípě. Jezdí sem za účelem Hrátek ve vodě 
(nauky plavání). Jinak tomu není ani pro letošní rok, kdy s prvními 
Hrátkami ve vodě začaly již v polovině září. První lekci mají za se-
bou a náramně si jí užily. Protože se osvědčilo plavání v minulých 
letech, nebylo divu, že děti se vrhly do vody bez strachu, ba naopak 
s velkou vervou a radostí. Již během prvních Hrátek ve vodě si uží-
valy největšího bazénu, plavaly s pomůckami, ale některé děti to 
zkoušely i bez nich. Aby děti nezůstaly jen u nácviku, měly možnost 
si svou energii vybít na tobogánu, či v divoké řece, nebo ve vířivce. 
Nakonec svůj plavecký den ukončily v menším a teplejším bazéně, 
kde si vyhrály s mnoha vodními hračkami. Také si stavěly plovoucí 
mosty a trénovaly balanc, nebo podplouvaly kruhy, či si zahrály na 
lovkyně perel, kdy místo perel lovily pěnové obrázky. Již teď se spo-
lečně těšíme na další lekce Hrátek ve vodě a děkujeme za umožnění 
této aktivity. Bc. Pavla Hlůžková, učitelka MŠ



3/2023-12- Školství

Jak se šlo poprvé do ZŠ Stružnice
První školní den je vždy veliká událost! A protože nás tento den če-
kal úplně poprvé, lehká nervozita a smíšené pocity nás doprovázely. 
V srdcích rodičů zavládla nostalgie, v těch dětských burácela radost 
a očekávání. A protože jsme vybírali školu odlišnou, než jsou klasické 
velké školy, tak věříme, že radost a chuť vstávat každé všední ráno 
do školy dětem zůstane. Už když jsme přijížděli ke škole, oslnila nás 
obrovská barevná balónková slavobrána. To se děti natěšily ještě 
více. Celé dopoledne vládla velmi přátelská a uvolněná atmosféra 
a přivítání prvňáčků bylo moc milé. Dětem se ani nechtělo domů. 
Základní školu Stružnice jsme si vybrali hlavně kvůli respektujícímu 
přístupu k dětem, zavedeným heslem „škola hrou“ v praxi a alter-
nativnímu stylu zvonění, které nikomu „netrhá uši“ několikrát za 
den. Věříme, že budeme se školou spokojeni celých 5 let a budeme 
jen v dobrém žasnout, jak škola i učitelský sbor rozkvétá a jde vstříc 
novému přístupu k dětem i učení.

Rodiče Amálie a Kristýny Tomeškových

Na konci září otevřela školka své branky a ukázala, jak to chodí 
U NÁS ZA PLOTEM. Rodiče tak měli šanci poznat, jak si hrají děti 
ve školce a také mohli ochutnat různé druhy pečiva a zdravé po-
mazánky, které pro děti připravují paní kuchařky ke svačinkám. 
Kdo soutěžil, stal se na chvilku houbařem, řidičem, hokejistou 
i skokanem. Koho baví tvoření, užil si modelování ze slaného 
těsta. Ti, kteří už na zahrádce jen odpočívali, mohli si dát do-
mácí bublaninu se šípkovým čajem. Počasí nám přálo a tak jsme 
si akci užili v hojném počtu. Všem moc děkujeme za návštěvu a 
těšíme se na příště.

Markéta Neumanová, MŠ Žandov

Myslíte si, že umění umí ocenit jen dospělí? A že umění přináší ra-
dost a potěchu jen dospělému oku? Omyl! Jeden zářijový pátek se 
naše děti a žáci ze ZŠ a MŠ Stružnice, dychtící po umění, vydali na 
objevnou cestu za uměním. A na tu cestu se vydali vlakem. Ve velkém 
sále kulturního domu Crystal v České Lípě se děti rázem přenesly do 
jiného světa. Výstava obrazů malíře Michala Janovského nabízí svět 
plný barev, stínů, světla, komediálních postav…  Kluci a holky tak 
měli úžasnou příležitost nejen tyto překrásné obrazy shlédnout, ale 
zároveň poznat samotného pana malíře na vlastní oči. No, řekněte, 
komu se tohle povede! Pan Janovský se dětem věnoval osobně a ce-
lou výstavou nás provedl. Mohl tak objasnit spoustu otázek spojených 
s uměním a přidat zajímavé komentáře k vlastním obrazům.  Během 
prohlídky děti plnily i zajímavé úkoly a hádanky. Tak třeba jsme se po-
koušeli najít dobře skryté klíče, zámky a postavy zvířat. A že hledání 
na velkoplošném plátně nebylo jednoduché, potvrdily i paní učitelky. 
Ty také velmi ocenily, jak se děti dokázaly způsobně a klidně na výsta-
vě chovat a proto se pak ještě na chvíli zastavili v klášterním labyrintu, 
kde si přebytečnou energii mohli patřičně vybít. Někdo by možná na-
mítl, že si děti nemají z  výstavy co odnést, ale opak je pravdou! Děti 
o obrazech diskutovaly, i po několika týdnech je měly v živé paměti 
a ve školní družině se obdobné pokoušely dokonce vytvořit. Tento 
výlet byl neuvěřitelnou příležitostí nechat dětem maličko nahlédnout 
pod pokličku výtvarného umění. Těšíme se na další podobná setkání!

Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice

U nás za plotem Umění a my!
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Začal nový školní rok a ve škole se děti sešly po dvouměsíčních let-
ních prázdninách. Ve všech třídách třídní učitelé obnovují pozitivní 
klima třídy, mají pravidelné třídnické hodiny a na chodbě přibyde 
nová schránka důvěry. Děti vyplnily dotazníková šetření, abychom 
věděli, na která témata v třídních kolektivech cílit, jak se jednotliví 
žáci ve škole cítí a s kým je jim dobře. 

První pátky v měsíci dál tradičně patří odpoledním se školní meto-
dičkou prevence, Mgr. Johanou Římánkovou. Tato setkání pomá-
hají udržovat pozitivní atmosféru ve škole a předcházet rizikové-
mu chování dětí. V rámci zábavného edukačního odpoledne žáci 
hrají sebepoznávací hry a při nich se učí lépe chápat i své spolužá-
ky. Svěřují se, co je zajímá a trápí, a společně hledají řešení třídních 
trampot. Děti získají jistotu, že nejsou nikdy samy, a dostanou in-
formace, na koho se ve škole mohou kdykoliv obrátit. 

Do školy byli letos pozváni i odborníci ze společnosti MPedu z.s. 
a Maják o.p.s., kteří s dětmi redukovaně proberou závažnější témata. 

Na konci září navštívil 2. a 3. třídu lektor z MPedu z.s. Mgr. Stehlík, 
který s dětmi probral jejich originalitu. Program bude realizován 
i pro 4. a 5. třídu a naváže na něj pokračování v druhé polovině 
školního roku.

Mgr. Johana Římánková

Od září mají žáci ZŠ Žandov možnost navštěvovat různorodé od-
polední kroužky. Taneční, který vede Zdenka Kubinová, Spor-
ťáček pod vedením Miroslavy Skalické, sportovní pod vedením 
Ondřeje Neumana, šikovné ručičky s Janou Špindlerovou, hra-
vou angličtinu s Monikou Balvínovou a focení mobilem s Kami-
lou Nacházelovou. Mgr. Johana Římánková

Nejmenší děti zahájily výuku ve škole hrou. 
Řadí plyšáky do řady, sloupců a řádků, po-
čítají, kde jich je více a kde méně, uvolňují 
svá zápěstí pro správné držení tužky malo-
váním prstovými barvami, skládají obrázky 
z kamínků, procvičují jemnou motoriku 
navlékáním korálků. Učí se pracovat ve 
skupinách a v klidu. Vytvořily si svá třídní 
pravidla a dodržují je, aby jim spolu bylo 
ve škole dobře. K tomu jim pomáhá jejich 
paní učitelka Miroslava Skalická.

–JŘ–

Preventivní programy ve 
všech třídách ZŠ Žandov

Inovativní aktivity 
ZŠ Žandov

Prvňáčci v Žan- 
dově (v) září
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V rámci zlepšování tělesné zdatnosti žáků pan učitel Neuman 
pro všechny žáky připravil oblíbenou překážkovou dráhu. Děti ze 
všech tříd změřily svou zdatnost a porovnaly své síly v mrštnosti 
a rychlosti. Ze všech tříd pak byli oceněni 3 nejlepší chlapci i děvča-
ta. Výsledky od 1. do 3. místa:

1. TŘÍDA:
V. Hrabánek, J. Jelen, H. Benda / B. Kubátová, J. Drbalová, A. Kubincová
2. TŘÍDA:
A. Pazourek, D. Havlík, J. Flusek / E. Böhmová, N. Kroutilová, S. Mikó 
3. TŘÍDA:
V. Zagyi, S. Stan, N. Havlík / N. Holmanová, D. Valtová, E. Kubálková
4. TŘÍDA:
L. Babička, J. Novotný, V. Benda / T. Svobodová, S. Mikó, M. Padrtová
5. TŘÍDA:
V. Cingel, Š. Zagyi, P. Kubinec / I. Poláková, A. Hrušková, Z. Tran

–JŘ–

Tradičně jsme se s našimi žáky i jejich rodiči sešli na školní za-
hradě, kde paní ředitelka Mgr. Kamila Nacházelová všechny sr-
dečně přivítala v novém školním roce a představila svůj pedago-
gický sbor. Nově v kolektivu přibyla nová paní vychovatelka Bc. 
Michaela Sedláčková a nová paní asistentka Klára Mansfeldová. 
Slavnostního zahájení nového školního roku na zahradě školy 
se spolu s pedagogickým sborem a dětmi ZŠ Žandov zúčastnily 
i paní učitelky ze žandovské základní umělecké školy. Flétnistka 
Helena Cimplová zahrála veselou etudu a paní ředitelka Alena 
Losová, dipl. um., dětem i rodičům představila obory, do kte-
rých se mohou děti během září v ZUŠ přihlásit. –JŘ–

Loňští prvňáčci zakončili svou celoroční motivační hru pasováním 
na indiány čtenáře. Celý školní rok sbírali za svou píli šípy a vy-
měňovali je za kouzelné karty nebo barevná pera, ze kterých 
si na konci školního roku vyrobili bohaté indiánské čelenky. Na 
konci června se už mohli všichni sejít na velké oslavě své pečlivosti 
a píle ve výuce správného čtení na školní zahradě spolu se svými 
rodiči a s paní knihovnicí Radkou Fluskovou. Všechny děti vymy-
slely slova na vylosovaná písmena, přesně vyslabikovaly jeden ze 
čtenářských slibů, a mohly být následně pasováni tomahawkem 
na indiána čtenáře, odpřísáhnout slib a slavnostně se podepsat 
do kroniky knihovny města Žandova. Díky štědrosti MěÚ Žandov 
všechny děti převzaly krásné dárečky a průkazku do knihovny. 
Pak si užily velkou oslavu se svou třídní učitelkou Mgr. Johanou 
Římánkovou, paními asistentkami Jiřinou Žiakovou, Hanou Vo-
švrdovou a paní zástupkyní ředitele Petrou Joslovou. Celou akci 
krásně nafotila Dana Janďourková, fotky můžete vidět na webu 
školy www.zszandov.cz. –JŘ–

Pohybové dovednosti 
v hodinách tělocviku

Zahájení školního 
roku v Žandově

Pasování indiánů 
čtenářů ZŠ Žandov
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Úvodem bych použila známé 
české rčení: „Není na světě člo-
věk ten, aby se zavděčil lidem 
všem.“ Už vůbec ne, pokud 
jde o stravování. Každý člověk 
má jiné chuťové buňky, každé 
dítě má jiné stravovací návy-
ky z rodiny. Školní stravování 
se při sestavování jídelníčku 
řídí vyhláškou č. 107/2005 Sb. 
o školním stravování a také 
nutričním doporučením minis-
terstva zdravotnictví pro ŠJ. Je 
to sice doporučení, ale pokud 
přijde kontrolní orgán, kont-
roluje jídelníček právě dle to-
hoto doporučení. O nutričním 
doporučení jsem již psala, ale 
pro připomenutí a pro nové 
rodiče. Cílem metodiky ND 
(nutriční doporučení) je po-
moci školním jídelnám při vy-
tváření jídelníčků, které odpo-
vídají zásadám zdravé výživy. 
ND má usměrňovat a vést ŠJ 
směrem k nutričně vyvážené-
mu a pestrému jídelníčku. Me-
todika nám udává doporuče-
nou měsíční četnost polévek, 
hlavních jídel, příloh a svačin 
s přesnídávkami pro děti MŠ. 
Také doporučuje nabídku ne-
slazených nemléčných nápojů 
a k nim jako druhou volbu li-
bovolný mléčný nebo slazený 
nemléčný nápoj. ND popisuje 
20 stravovacích dnů v měsí-
ci. V průběhu měsíce bychom 
měly zařadit alespoň 12x ze-

leninovou polévku, 3-4x luš-
těninovou. Zavářky v polévce 
typu jáhly, vločky, krupky, 
pohanka, bulgur, kuskus mají 
být zařazeny 4x Nezbytné jsou 
ovšem ještě 1-2x do měsíce 
polévky rybí. U hlavních jídel 
by měla být nabídka: min. 3x 
drůbeží a králičí maso, max. 
4x vepřové maso, 2-3x ryby, 
2x sladký pokrm, 4x bezmasý 
zeleninový nebo luštěninový 
pokrm (luštěniny jako hlavní 
jídlo nebo jídlo s jejich přídav-
kem musí být zařazeno 1-2x 
v měsíci). V rámci příloh jsou 
preferovány obiloviny – 7x 
v měsíci (rýže, kuskus, kroupy, 
bulgur, jáhly, pohanku, těsto-
viny – lépe celozrnné, chléb-
-celozrnný, vícezrnný kned-
lík). Houskové knedlíky z bílé 
mouky doporučují maximálně 
2x do měsíce. Čerstvou zeleni-
nou jsou míněny saláty, čers-
tvá krájená zelenina nebo ob-
loha a doporučuje se k obědu 
8x za měsíc. Zeleninu tepelně 
upravenou pak minimálně 4x 
měsíčně. 

U přesnídávek a svačin v mateř-
ské škole nám ND doporučuje 
měsíční četnost luštěninových 
a zeleninových pomazánek 
4x, rybí pomazánky 2x, obilné 
kaše (vločky, jáhly, kukuřičná 
krupice, rýže, pohanka, špalda 
apod.) 2x, celozrnné, vícezrn-

né, žitné pečivo vč. chleba 8x. 
Zelenina nebo ovoce by měly 
být vždy součástí svačinky.

Naše ŠJ se snaží kritéria plnit 
a připravovat vyvážený a pes-
trý jídelníček. 

V příloze číslo 1 vyhlášky 
107/2005Sb. o školním stravo-
vání se určují výživové normy 
pro školní stravování tzv. spo-
třební koš, který také musíme 
dodržovat. Spotřební koš je 
průměrná měsíční spotřeba 
vybraných druhů potravin na 
strávníka a den v gramech 
podle věku strávníka. Sleduje-
me: maso, ryby, mléko tekuté, 
mléčné výrobky, tuky volné, 
cukr volný, zelenina, ovoce, 
brambory a luštěniny 

Není to úplně jednoduché shr-
nout vše a uspokojit všechny 
strávníky. Uvědomujeme si, že 
výživové návyky dětiček z ma-
teřinky vznikají právě v naší 
jídelně, kde se děti stravují 
z větší části dne. Jsme také 
maminky i babičky a věřte, že 
je v našem obrovském zájmu, 
aby byly děti napapané a spo-
kojené. Domluvily jsme se tedy 
s vedením školy, že budeme 
opakovat dětmi oblíbené po-
krmy, stejně tak i pomazánky 
a jiné dobrůtky ke svačinkám 
v mateřince. 

V nejbližší době začne naše 
školní jídelna spolupracovat 
s akreditovanou výživovou po-
radkyní paní Veronikou Hájko-
vou. Věřím, že nás obohatí no-
vými recepturami, na kterých 
si dětičky smlsnou. 

V úterý 26. září proběhla v ma-
teřské škole odpolední akce 
pro rodiče s dětmi „U nás za 
plotem“. Školní jídelna pro 
všechny připravila ochutnáv-
ku netradičních pomazánek 
– cizrnovou, z červené čočky, 
bramborovou a z pečené mrk-
vičky. Velice nás těší, že chut-
naly a rodiče nás prosí o recep-
ty. Tímto mohu přislíbit, že na 
webu školy www.zszandov.cz 
v sekci školní jídelny – recepty 
ŠJ doplním různé naše recep-
tury, ať si vyzkoušíte i vy doma. 
Na oplátku bychom vás popro-
sily o vaše osvědčené recepty. 
Rády je vašim dětem připraví-
me. Přijďte s náměty, s názory, 
jsme otevření. Věřte, že trička 
„Vaříme s láskou“ nenosíme 
„JEN TAK“ ale je to tak!

Ráda bych jménem celého za-
řízení základní a mateřské ško-
ly poděkovala spolku včelařů 
za darovaný med. Moc si toho 
vážíme. 

Monika Kucharovičová,
 vedoucí ŠJ

Informace ze školní jídelny v Žandově

Prázdniny utekly jako voda a máme tu nový školní rok. 
My z prvního stupně hornopolické školy na kopci jsme se 
rozhodli, že spojíme procházky do okolí naší školy s tím, 
abychom se všichni po prázdninách opět přivítali, zaspor-
tovali, popovídali si o prázdninách a přivítali mezi sebe ne-
jen naše nové prvňáčky, ale i další nově příchozí spolužáky. 
Počasí nám v prvním zářijovém týdnu přálo, a tak jsme ušli 
během dvou dní několik kilometrů a měli možnost si projít 
nejen obec Horní Polici, ale i nedaleký Žandov, kde jsme 
s radostí vyzkoušeli nové dětské hřiště. Již několikátým ro-
kem se jako škola zapojujeme do programu podporující 
přirozený pohyb dětí a mládeže, proto se obě procházky 
odehrály pod záštitou programu Hýbejme se. 

Mgr. Veronika Levá, ZŠ Horní Police

Spojení příjemného s užitečným aneb stmelování 
kolektivu žáků 1. stupně ZŠ Horní Police

procházky po okolí
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Letošního představení budov, učeben a prostor naší školy no-
vým školákům a školačkám se ujali naši žáci a žákyně deváté-
ho ročníku. 

Se svou třídní učitelkou, paní Mgr. Lucií Plačkovou, si připra-
vili na úvod písničku, kterou všichni sborem malým školákům 
zazpívali. Pro každého prvňáčka připravili vlastnoručně malý 
sladký dárek a pak se již po rozdělení dětí vydali na seznamo-
vací obchůzku po naší škole. Malé děti byly z deváťáků nadšené 
a moc si společně strávenou hodinu užily. 

Všem žákům a žákyním společně s jejich třídní paní učitelkou 
moc děkujeme a těšíme se na další společné školní akce.

Mgr. Veronika Levá, I. třída ZŠ Horní Police

Netradiční seznámení prvňáčků 
se školou v Horní Polici

deváťáci představují školu
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MĚSTO ŽANDOV
Usnesení ze 4. jednání Zastupitelstva 
města Žandova, které se konalo dne 
26. 6. 2023 od 18. hodin na sále Měst-
ského úřadu v Žandově. 

Zastupitelstvo města projednalo a
1.  Schvaluje 
a)  Ověřovatele zápisu.
b)  Program zasedání dle předložené-

ho návrhu.
c)  Závěrečný účet města Žandov za 

rok 2022 včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření města 
Žandov za rok 2022 s celoročním 

STRUŽNICE
Usnesení ze 7. zasedání Zastupitelstva 
obce Stružnice, které se konalo dne 
26. června 2023 od 17:00 hodin v za-
sedací místnosti Obecního úřadu ve 
Stružnici.

Zastupitelstvo obce Stružnice:
1.  Schvaluje program 7. Zasedání za-

stupitelstva obce. (číslo usnesení 
2023-07-1)

2.  Bere na vědomí informaci starost-
ky o plnění usnesení z 6. Zasedání 
zastupitelstva obce. (číslo usnesení 
2023-07-2)

3.  Bere na vědomí informace předse-
dů kontrolního výboru, finančního 
výboru, výboru pro sport, kulturu 
a sociální věci a výboru pro rozvoj, 
výstavbu, pozemky a životní pro-
středí o činnosti těchto výborů. (čís-
lo usnesení 2023-07-3)

4.  Schvaluje účetní závěrku Obce 
Stružnice za rok 2022 sestavenou 
k rozvahovému dni 31. 12. 2022 dle 
předložených dokladů (Fin 2-12, 
Rozvaha, Výkaz zisků a ztrát, Přílo-
ha). (číslo usnesení 2023-07-4)

5.  Schvaluje účetní závěrku Základní 
školy a Mateřské školy Stružnice, 
příspěvkové organizace za rok 2022 
sestavenou k rozvahovému dni 31. 
12. 2022 dle předložených dokladů 
(Rozvaha, Výkaz zisků a ztrát, Přílo-
ha). (číslo usnesení 2022-07-5)

6.  Bere na vědomí Zprávu o výsledku 

STRUŽNICE
Usnesení z 8. zasedání Zastupitelstva 
obce Stružnice, které se konalo dne 
18. září 2023 od 17:00 hodin v zasedací 
místnosti Obecního úřadu ve Stružnici.

Zastupitelstvo obce Stružnice:
1.  Schvaluje upravený program 8. Za-

sedání zastupitelstva obce. (číslo 
usnesení 2023-08-1)

2.  Volí předsedou výboru pro sport, 
kulturu a sociální věci paní Pavlu 
Svárovskou. (číslo usnesení 2023-

hospodařením a souhlasí bez vý-
hrad.

d)  Účetní závěrku k 31.12.2022.
e)  Přehled čerpání rozpočtu města za 

1.-3./2023.
f)  Rozpočtové opatření č. 3/2023.
g)  Smlouvu o zhotovení díla s firmou 

RAVEK s.r.o., Ústí nad Labem na 
Odvodnění zpevněných ploch Ná-
městí, část B a pověřuje starostu 
jejím podpisem.

h)  Smlouvu o dodávce hasičského 
dopravního automobilu s firmou 
TECHSPORT s.r.o., Brno a pověřuje 
starostu jejím podpisem.

přezkoumání hospodaření Obce 
Stružnice za rok 2022 bez výhrad. 
(číslo usnesení 2023-07-6)

7.  Schvaluje Závěrečný účet obce za 
rok 2022 bez výhrad. (číslo usnesení 
2023-07-7)

8.  Schvaluje Obecně závaznou vyhláš-
ku č.1/2023 o stanovení výjimečných 
případů, kdy doba nočního klidu 
je vymezena dobou kratší nebo 
při nichž nemusí být doba nočního 
klidu dodržována. (číslo usnesení 
2023-07-8)

9.  Schvaluje pronájem bytu v 2. nad-
zemním podlaží vlevo v obecním 
domě ve Stružnici č.p. 80 panu J. S. 
(číslo usnesení 2023-07-9)

10. Schvaluje výměnu oken v ZŠ a MŠ 
Stružnice v budově v Jezvém fir-
mou Okna Macek, a.s., Česká Lípa 
za 643 374 Kč s DPH. (číslo usnesení 
2023-07-10)

11.  Schvaluje rekonstrukci sociálního 
zařízení v ZŠ a MŠ Stružnice v bu-
dově v Jezvém firmou Vladimír 
Kubelka, Verneřice, společně s Lu-
kášem Sůrou, Děčín za 943 844,49 
Kč s DPH. (číslo usnesení 2023-07-11)

12. Revokuje usnesení č. 2023-04-35 ze 
dne 6. 3. 2023 v uvedeném znění 
„ZO souhlasí se zařazením změny 
pozemku parc. č. 731/1 v k. ú. Struž-
nice dle žádosti o změnu ÚP, do 
Zprávy o uplatňování ÚP Stružni-
ce“. (číslo usnesení 2023-07-12) 

13. Schvaluje Smlouvu o zřízení věc-

08-2)
3.  Bere na vědomí informaci starostky 

o plnění usnesení 7. Zasedání zastu-
pitelstva obce. (číslo usnesení 2023-
08-3)

4.  Bere na vědomí informace předse-
dů kontrolního výboru, finančního 
výboru, výboru pro rozvoj, výstav-
bu, pozemky a životní prostředí 
a informace pana Mrnky za výbor 
pro sport, kulturu a sociální věci 
o činnosti těchto výborů. (číslo 
usnesení 2023-08-4)

i)  Odprodej p.p.č. 1181/4 o vým. 75 m2 
v k.ú. Žandov u České Lípy T.Křížko-
vé za cenu 50,- Kč/m2.

j)  Finanční dotaci ve výši 40.000,- Kč 
pro Radečský okrašlovací spolek na 
uskutečnění kulturního programu 
v Radči pro rok 2023.

k)  Darovací smlouvu a dar ve výši 
10.000,- Kč pro amatérskou kapelu 
BACKDOORMAN na provoz kapely 
v roce 2023. 

l)  Mgr. Lenku Brychovou a p. Tomáše 
Tomaštíka novými členy do Školské 
rady ZŠ a MŠ Žandov.

ného břemene - služebnosti s ČEZ 
Distribuce, a.s. č. IV-12-4022971 na 
pozemku ve vlastnictví obce Struž-
nice, parc. č. 131, v k. ú. Jezvé pro 
zřízení distribuční soustavy kabe-
lového vedení NN. (číslo usnesení 
2023-07-13)

14. Schvaluje Smlouvu o uzavření 
budoucí smlouvy o zřízení věcné-
ho břemene – služebnosti s L. B. 
a R. B. na pozemku ve vlastnictví 
obce Stružnice parc. č. 3, 2/2, 191/1 
a 584/3, v k. ú. Stružnice pro zřízení 
vodovodní přípojky pro stávající ro-
dinný dům č. p. 198 v k. ú. Stružni-
ce. (číslo usnesení 2023-07-14)

15. Bere na vědomí nutnost přidání 3 
solárních panelů k měřičům rych-
losti v obci v celkové ceně 80 295,60 
Kč s DPH. (číslo usnesení 2023-07-15)

16. Schvaluje zpracování prostorové 
a územní studie Stružnice - chodník 
podél II/262 a III/26215 Ing. Marti-
nou Hřebřinovou, PROJEKCE, Nový 
Bor za 136 730,- Kč s DPH. (číslo 
usnesení 2023-07-16)

17. Schvaluje zpracování prostorové 
a územní studie Stružnice - Jezvé - 
chodník podél II/262 Ing. Martinou 
Hřebřinovou, PROJEKCE, Nový Bor 
za 112 530,- Kč s DPH. (číslo usnesení 
2023-07-17)

18. Schvaluje Dodatek č. 3 k Smlouvě 
o spolupráci Obce s Firmou DIMA-
TEX CS, spol. s r.o., Stráž nad Nisou. 
(číslo usnesení 2023-07-18)

5.  Bere na vědomí rozpočtové opat-
ření č.5/2023: příjmy 1 515 672,- Kč, 
výdaje 989 694,60 Kč a financování 
525 977,40 Kč. (číslo usnesení 2023-
08-5)

6.  Schvaluje rozpočtové opatření 
č.6/2023: příjmy ve výši 390 422,- Kč, 
výdaje ve výši 390 422,- Kč a finan-
cování ve výši 0,- Kč. (číslo usnesení 
2023-08-6)

7.  Schvaluje výjimku z počtu žáků ve 
školním roce 2023/2024 v ZŠ Struž-
nice a ve školní družině ZŠ Stružni-

2.  Bere na vědomí
a)  Zprávu z jednání rady města.

3.  Neschvaluje
a)  Odprodej p.p.č. 1181/3 o výměře 109 

m2 v k.ú. Žandov u České Lípy.
b)  Odprodej části p.p.č. 993 o výměře 

cca 100 m2 v k.ú. Žandov u České 
Lípy.

c)  Odprodej p.p.č. 916 a 918 o celko-
vé výměře 4.408 m2 v k.ú. Žandov 
u České Lípy.

Michal Beň, místostarosta
Zbyněk Polák, starosta

 

19. Schvaluje prodej pozemku p. č. 16, 
v k. ú. Jezvé o výměře 839 m2 paní 
P. S. za 50,- Kč za 1 m2, za celkovou 
cenu 41 950,- Kč. (číslo usnesení 
2023-07-19)

20. Bere na vědomí rozpočtové opat-
ření č.3/2023: příjmy ve výši 292 
900,- Kč, výdaje ve výši 0,- Kč a fi-
nancování ve výši 292 900,- Kč. (čís-
lo usnesení 2023-07-20)

21. Schvaluje rozpočtové opatření 
č.4/2023: příjmy ve výši 2 811 250,- 
Kč, výdaje ve výši 4 365 869,- Kč 
a financování ve výši 1 554 619,- Kč. 
(číslo usnesení 2023-07-21)

22. Bere na vědomí dohodu obce 
č.12/2023 s p. T. H. o členství v jed-
notce sboru dobrovolných hasičů 
obce Stružnice. (číslo usnesení 2023-
07-22) 

23. Schvaluje převod finanční část-
ky 20 000 000 Kč na termínovaný 
vklad na 12 měsíců při úrokové saz-
bě 6 % p. a. u ČSOB. (číslo usnesení 
2023-07-23) 

24. Schvaluje převod finanční částky 
22 000 000 Kč na spořící účet pro 
nová depozita s výpovědní lhůtou 
1 den při úrokové sazbě 5,5 % p. a. 
u ČSOB. (číslo usnesení 2023-07-24) 

25. Bere na vědomí předpokládaný 
termín příštího zasedání zastupitel-
stva – pondělí 18. 9. 2023 od 17:00 
hodin. (číslo usnesení 2023-07-25)

Jiří Kopp, místostarosta
 Monika Habartová, starostka

ce. (číslo usnesení 2023-08-7)
8.  Schvaluje Kritéria pro podávání 

žádostí o finanční podporu z roz-
počtu obce pro akce nebo činnosti 
konané v roce 2024. (číslo usnesení 
2023-08-8) 

9.  Schvaluje Smlouvu o budoucí 
smlouvě o zřízení služebnosti in-
ženýrské sítě CES 1928/2023/PANO 
s Severočeskou vodárenskou spo-
lečností a. s. zastoupenou Bc. P. N. 
se sídlem Přítkovská 1689, Teplice 
na pozemku ve vlastnictví obce 
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Stružnice, parc. 131, v k. ú. Jezvé 
- 2 RD, číslo stavby CL 059 011 pro 
zřízení vodovodního řadu a s ním 
souvisejícími objekty. (číslo usnese-
ní 2023-08-9)

10. Schvaluje Servisní smlouvu s firmou 
GEMOS dopravní systémy, a.s., Pra-
ha č. GDS/ZE220015/S 069 na roční 
údržbu zařízení 4 ukazatelů rych-
losti GEM CDU 2605 ZEUS, které 

jsou umístěny v obci Stružnice v cel-
kové ceně 30 492,- Kč s DPH za rok. 
(číslo usnesení 2023-08-10)

11.  Schvaluje Smlouvu o spolupráci při 
zajištění zpětného odběru a za-
řazení místa zpětného odběru do 
obecního systému odpadového 
hospodářství s firmou EKO-KOM, 
a.s. Praha, evidenční číslo 50/0042. 
(číslo usnesení 2023-08-11)

12. Schvaluje Dodatek č. 6 ke 
Smlouvě na svoz odpadu S/
C10/05002151/2013/1471/01 ze dne 1. 
1. 2014 s firmou AVE CZ odpadové 
hospodářství s.r.o. se sídlem v Praze 
10. (číslo usnesení 2023-08-12)

13. Schvaluje záměr prodeje pozemku 
p. č. 821/2, v k. ú. Stružnice o výmě-
ře 62 m2. (číslo usnesení 2023-08-13)

14. Schvaluje zřízení odborné technic-

ké komise ve složení Ing. Landa 
- předseda, Kučera Zdeněk, Zahrád-
ka Petr. (číslo usnesení 2023-08-14)

15. Bere na vědomí předpokládaný 
termín příštího zasedání zastupitel-
stva – pondělí 6. 11. 2023 od 17:00 
hodin. (číslo usnesení 2023-08-15)

Jiří Kopp, místostarosta
 Monika Habartová, starostka

VELKÁ BUKOVINA 
Usnesení z jednání zastupitelstva obce 
Velká Bukovina č. 6/23 konaného dne 
21. 6. 2023 od 18:00 hod. v zasedací 
místnosti OÚ

• Usnesení č. 1-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina určuje ověřo-
vateli zápisu pí. Eriku Krškovou a p. 
Romana Vojtu.

• Usnesení č. 2-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
předložený program jednání ZO.

• Usnesení č. 3-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje nájemní smlouvu mezi 
obcí Velká Bukovina (pronajímatel) 
a panem VK (nájemce) v jejím před-
loženém a úplném znění a pověřu-
je starostu podpisem této smlouvy.

• Usnesení č. 4-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje ná-
kup oplocení dle předložené ceno-
vé nabídky.

• Usnesení č. 5-6/23: Zastupitelstvo 

VELKÁ BUKOVINA 
Usnesení z jednání zastupitelstva obce 
Velká Bukovina č. 7/23 konaného dne 
30. 8. 2023 od 18:00 hod. v zasedací 
místnosti OÚ

• Usnesení č. 1-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina určuje ověřo-
vateli zápisu pí. Petru Hlaváčkovou 
a p. Pavla Šťastného.

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
předložený program jednání ZO.

 Průběh hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 
zdržel se.

• Usnesení č. 2-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
předložený program jednání ZO.

• Zastupitelstvo obce Velká Bukovina 
bere na vědomí předložené infor-
mace od posledního jednání ZO

• Zastupitelstvo obce Velká Bukovi-
na bere na vědomí stav finančních 
prostředků ke dni 31. 7. 2023. 

• Usnesení č. 3-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projednání 
schvaluje Směnnou smlouvu mezi 
stranami Obec Velká Bukovina 

obce Velká Bukovina schvaluje 
rozpočtové opatření č. 5/23 v jeho 
předloženém a úplném znění. Roz-
počtové opatření je přílohou toho-
to zápisu.

• Usnesení č. 6-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje pro-
nájem nebytových prostor v budo-
vě č.p. 13 k.ú. Velká Bukovina dle 
předložené žádosti.

• Usnesení č. 7-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje prodej části pozemku 
p.p.č. 2651/1 k.ú. Velká Bukovina - 
ostatní plocha, ostatní komunikace 
dle předložené žádosti. Vzhledem 
k rozloze pozemku a jeho další ne-
využitelnosti pro obec, je stanove-
na prodejní cena tohoto pozemku 
100,-Kč/m2.

• Usnesení č. 8-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina bere na vě-
domí schválení dotace 50.000 Kč 
z Programu obnovy venkova Ústec-
kého kraje 2023 na akci „Rozvojový 

(první směňující) a panem MK(dru-
hý směňující), týkající se p.p.č. 970/1, 
ostatní plocha – ostatní komunika-
ce, p.p.č. 904, ostatní plocha – jiná 
plocha a p.p.č. 905, ostatní plocha – 
jiná plocha, vše k.ú. Malá Bukovina, 
vlastník Obec Velká Bukovina za p.
p.č. 276/4, trvalý travní porost, k.ú. 
Velká Bukovina, vlastník MK a po-
věřuje starostu podpisem smlouvy.

• Usnesení č. 4-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje Dohodu o poskytnutí 
dotace z Programu rozvoje venko-
va ČR mezi Státním zemědělským 
intervenčním fondem (poskytova-
tel dotace) a obcí Velká Bukovina 
(příjemce dotace) v jejím úplném 
předloženém znění a pověřuje sta-
rostu podpisem Dohody. Dohoda je 
přílohou tohoto zápisu.

• Usnesení č. 5-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje úplné znění smlouvy 
o bezúplatném převodu vlastnic-
kého práva k nemovité věci č. 12/U/
MB/2023 pozemky pod komunikací 
mezi ČR - Úřad pro zastupování stá-

dokument obce Velká Bukovina“ 
a schvaluje zajištění spolufinanco-
vání akce z rozpočtu obce.

• Usnesení č. 9-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje jednorázové splacení 
celého dluhu z Kupní smlouvy č. 
404/2013 z 2. 7. 2013 ve znění do-
datku/ů (včetně příslušenství) k ur-
čitému specifikovanému datu 3. 7. 
2023. 

 Průběh hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 
zdržel se.

• Usnesení č. 10-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projed-
nání schvaluje prodej části lesního 
pozemku o výměře 0,22 ha p.p.č. 
2872/2 k.ú. Karlovka.

• Usnesení č. 11-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje zadání provedení prací 
(oplocení pozemku p.p.č. 2205/2 
k.ú. Velká Bukovina) FK Velká Bu-
kovina.

• Usnesení č. 12-6/23: Zastupitelstvo 

tu ve věcech majetkových (převod-
ce) a obcí Velká Bukovina (nabyva-
tel) v jejím úplném a předloženém 
znění a pověřuje starostu podpisem 
této smlouvy.

• Usnesení č. 6-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje zří-
zení věcného břemene – dotčené 
pozemky p.p.č. 78/2 a 873/10 vše 
k.ú. Malá Bukovina, 407 29 Velká 
Bukovina. 

 Stavba: Kabelové vedení nn, Pi-
líř SP 100 na stávajícím PB, Pilíř SS 
(dále jen „Zařízení distribuční sou-
stavy) ve prospěch ČEZ Distribuce, 
a.s. a umožnit Budoucí oprávněné 
umístit, provozovat, opravovat 
a udržovat zařízení distribuční sou-
stavy na předmětné nemovitosti, 
provádět jeho obnovu, výměnu 
a modernizaci, a povinnost Povinné 
výkon těchto práv strpět.

• Usnesení č. 7-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
Smlouvu o zřízení věcného břeme-
ne – služebnosti č. IP-12-4013368: 
Kabelové vedení nn, Pilíř SP 100 na 
stávajícím PB, Pilíř SS (dále jen „Za-

obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje směnu p.p.č. 970/1 k.ú. 
Malá Bukovina, ostatní plocha – 
ostatní komunikace, vlastník Obec 
Velká Bukovina za p.p.č. 276/4 k.ú. 
Velká Bukovina, trvalý travní po-
rost, vlastník Miroslav Kotouč. 

• Usnesení č. 13-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projedná-
ní schvaluje nájemní smlouvu mezi 
obcí Velká Bukovina (pronajímatel) 
a paní MK (nájemce) v jejím předlo-
ženém a úplném znění a pověřuje 
starostu podpisem této smlouvy.

• Usnesení č. 14-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
účetní závěrku MŠ Velká Bukovina, 
p.o. za rok 2022.

• Usnesení č. 15-6/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina souhlasí s pro-
vedením aktualizace SR MAP do r. 
2025 vč. tabulek pro období 2021 - 
2027.

řízení distribuční soustavy) ve pro-
spěch ČEZ Distribuce, a.s. mezi stra-
nami Obec Velká Bukovina a ČEZ 
Distribuce, a.s. v jejím úplném před-
loženém znění a pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy. Smlouva je 
přílohou tohoto zápisu.

• Usnesení č. 8-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
rozpočtové opatření č. 6/23 v jeho 
předloženém a úplném znění. Roz-
počtové opatření je přílohou toho-
to zápisu

• Usnesení č. 9-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina na základě 
vzneseného protinávrhu se po pro-
jednání rozhodlo finanční dar pro 
Diakonie Broumov neposkytnout. 

• Usnesení č. 10-7/23: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projed-
nání schvaluje vydání souhlasu se 
stavbou. Místo stavby st.p.č. 329/1 
k.ú. Velká Bukovina.
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